
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 25. juni 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Samrådsspørgsmål L

Hvorfor er forsvarets indkøbspolitik reelt blevet udliciteret og overladt til Kam-

meradvokaten, således at forsvarets egne medarbejdere ved FMI er sat ud af

spillet i forbindelse med forsvarets udbud?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).

På udvalgets vegne

Jan Johansen

næstformand
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